
 

 Protokół nr XLV/XI/17 z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 25 sierpnia 2017 r. 

Część I  

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, zakończono o godz. 16.25 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Jan Zawadzki. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 12 radnych, nieobecni Tomasz Nowicki, Robert Dębski, 

Krystyna Mazurkiewicz. 

Wiceprzewodniczący powitał Burmistrza Lądka-Zdroju, Radnych, pracowników UMiG oraz 

wszystkich przybyłych na sesję.   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jan Zawadzki  

Zaproponował następujące zmiany w porządku obrad, wprowadzić pkt. e) zmiany uchwały 

przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Lądek-Zdrój na rok 2018 oraz pkt. f) rozpatrzenia 

skargi.  

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Małgorzata Bednarek wyjaśniła na czym 

polegają wprowadzane zmiany u uchwale zawartej w pkt. e. Następnie Przewodniczący Ko-

misji Rewizyjnej Łukasz Mróz zreferował stanowisko komisji w sprawie rozpatrzenia skargi 

wprowadzonej w pkt. f.   

 

Radni przyjęli jednogłośnie zaproponowane zmiany w porządku obrad – 12  głosów „za”. 

 

Ustalony porządek obrad 

1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok, 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oraz udzielenie bonifikaty, 

c) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy, 

d) przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów, 

e) zmiany uchwały przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój konsultacji społecz-

nych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Lądek-Zdrój na 

rok 2018, 

f) rozpatrzenia skargi. 

3. Informacja w sprawie pomocy społecznej i świadczeń rodzinnych zrealizowanych zadań 

ustawowych za I półrocze 2017 

 

II. Część  

Poddano pod głosowanie protokoły z Sesji Rady Miejskiej:  

- z dnia 30.06.2017 r., radni przyjęli protokół jednogłośnie – 12  głosów „za”. 

- z dnia 02.08.2017 r., radni przyjęli protokół jednogłośnie – 12  głosów „za”. 



 

 

 

Część II 

1. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami. Radni nie zgłosili pytań. 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część 

protokołu.  

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach. 

 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok 

 

Projekt wraz z autopoprawką zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 11 głosów 

„za”, 1 „wstrzymujący”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/284/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości oraz udzielenie bonifikaty, 
 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 11 głosów 

„za”, 1 „wstrzymujący”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/285/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy, 

 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/286/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) przyznania stypendiów Rady Miejskiej Lądka-Zdroju dla uczniów 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych – Małgorzata Bednarek przekazała Radnym, że pod-

czas posiedzenia postanowiono przyznać stypendia dla 7 uczniów w kwocie 112,5 zł / mie-

sięcznie.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/287/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) zmiany uchwały przeprowadzenia na terenie Gminy Lądek-Zdrój konsultacji spo-

łecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Gminy Lądek-

Zdrój na rok 2018 
 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Społecznej.  



 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 12 głosów 

„za” . 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/288/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

 

f) rozpatrzenia skargi 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Łukasz Mróz przedstawił Radnym, wyniki prac ko-

misji odnoszące się do uwag dotyczących złożonej skargi. Jednocześnie poinformował, że po-

łowa osób podpisanych pod skargą wycofała się twierdząc, że zrobiły to nie będąc w pełni 

świadome treści skargi. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Jan Za-

wadzki odczytał treść uchwały. Pani Radna Krystyna Panuś poinformowała, że otrzymała 

informację iż osoby wycofujące się ze skargi działały pod presją. Wiceprzewodniczący Jan 

Zawadzki poinformował, że Rada w głosowaniu odniesie się do zasadności skargi nie badając 

okoliczności rezygnacji części skarżących.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 12 radnych; 9 głosów 

„za” 2 „wstrzymujące się”, 1 „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLV/289/2017, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Informacja w sprawie pomocy społecznej i świadczeń rodzinnych zrealizowanych zadań 

ustawowych za I półrocze 2017 r. 

Radni nie mieli pytań, przyjęli złożoną informację. 

 

    

4. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne 
Pan Jan Zawadzki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęła re-

zygnacja Pana Roberta Dębskiego z funkcji Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej, w 

tej sytuacji pracami w.w. komisji będzie kierowała Wiceprzewodnicząca  Jolanta Kotlarz.  

Pan Burmistrz Roman Kaczmarczyk odniósł się do sformułowanych zarzutów zawartych 

w złożonej skardze, aktualnego stanowiska osób skarżących oraz uwag złożonych przez 

Radną Krystynę Panuś, która jest jedną z osób skarżących. Głos w dyskusji zabrali również 

Radni: Łukasz Mróz, Krystyna Panuś, Leszek Pazdyk. Wiceprzewodniczący Jan Za-

wadzki poinformował, że rozstrzygnięciem tej sprawy nie powinna zajmować się Rada 

Miejska tylko odpowiednie organy takie jak prokuratura.  

 

5. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jan 

Zawadzki ogłosił zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.  

 

 

             

   Protokółował:   

Radosław Pasionek  

             (-) 


